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 Ризик да нови вирус корона, који је поникао у Кини, стигне у Србију за сада је мали, а
добро је што он није показао способност убрзаног преношења, оцењује епидемиолог
Предраг Кон.

  

  Он је рекао да у Србији за сада може само да се очекује да ће лекари, односно
епидемиолошке службе, имати пуне руке посла, јер ће се контролисати путници и сви
остали у периоду када је и грип у узлету и има других респираторних инфекција.   

"Биће огроман посао пратити у зимском периоду све који долазе а могу да имају
кијавицу, ангину, разне респираторне инфекције, укључујући и грип. Биће потребно то
надзирати и евентуално открити случајеве коронавируса и онда их одмах изоловати.
Наравно, сви који су укључени у тај поступак треба да буду одговарајуће заштићени да
се и сами не би разболели. Не можемо да предвидимо да ли ће бити погоршања
ситуације, јер измене код коронавируса постоје, али се он до сада није толико изменио
да добије способност убрзаног преношења", рекао је Кон.
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